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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Lázár János, a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez,

„Hogyan?”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérjük,

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön az állami erdőgazdaságokkal kapcsolatban már többször is rendkívül kritikus megjegyzést tett .
Ezeket a kijelentéseit egy KEHI vizsgálat eredményeire alapozta, amely szerint az államnak az
erdőterületekből több mint kétszázszor nagyobb bevétele származott volna, ha haszonbérbe adt a
volna, mint az elmúlt két évtizedben működtetett rendszerből .

Az elmúlt napokban mégis az derült ki, hogy az ön szerint felelőtlenül gazdálkodó erd őgazdaságok
vezető inek többsége még a magyar miniszterelnöknél is magasabb havi fizetést kap . Pontosítva: hét
állami erdőgazdaság vezetője is kétszer annyit keres, mint miniszterelnök, akinek másfél millió forin t
a havi fizetése . A hárommilliós fizetés ősz óta lehetséges, mióta önök eltörölték a kétmilliós plafon t
az állami cégvezetők fizetései esetében .

Most már csak az kérdés, hogyan lehetséges az, hogy az amúgy ön szerint rosszul gazdálkod ó
szervezetek vezető i kétszer akkora fizetést kapnak, mint a kormányfő? Csak nem az a helyzet, hogy
ezzel fizetik ki annak el őkészítését, hogy az állami tulajdonú földek értékesítése utána az állam i
tulajdonú erdők értékesítésének az alapjait is lerakják az érintett igazgatók ?

Válaszait előre is köszönjük !

Budapest, 2016. április 11 .
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